

South Korea/ Corée du Sud



Soo Hyun Kim

Age/ Âge: 19

City/Region/ Ville/Région: Seoul/ Séoul

Soo Hyun is currently studying at the University of British Columbia. She is working towards a Bachelor of Commerce, expecting to graduate in 2014. In the past few years, Soo Hyun has volunteered with the BC Cancer Foundation, Contagious Conference, Eurofest Magazine, Relay for Life, the Salvation Army, St. Andrew Kim's Parish, and Vancouver Pride. She works as a piano teacher, English tutor, and was previously a Sales Associate at Esprit de Corps.

Aiming to clear students' minds of stereotypes and prejudices, Soo Hyun founded the Multicultural Club at her high school. She is also the founder and president of the Fun Club, providing opportunities for autistic children at the school to socialize and develop their confidence within a safe and non-judgmental environment. She has been the secretary and member of the Global Issues Club and member of Student Council at her high school, as well.

Soo Hyun believes that women are capable of doing anything men can do, and should show the world their talents and beauty.

---

Soo Hyun étudie présentement à University of British Columbia. Elle travaille à l'obtention d'un baccalauréat en commerce qu'elle devrait compléter en 2014. Au cours des dernières années, Soo Hyun a fait du bénévolat à la Fondation du cancer de la C.-B., à Contagious Conference, à Eurofest Magazine, au Relais pour la vie, à l'Armée du salut, à St. Andrew Kim's Parish, et à Vancouver Pride. Elle travaille comme professeure de piano et tutrice d'anglais, et était associée aux ventes à Esprit de Corps.

Afin de faire tomber les stéréotypes et les préjugés des étudiants, Soo Hyun a fondé le Multicultural Club à son école secondaire. Elle est également la fondatrice et la présidente du Fun Club, qui offre aux enfants autistes de l'école des occasions de socialiser et de développer leur confiance en soi dans un environnement sécuritaire et non critique. Elle a été secrétaire et membre de Global Issues Club, et membre du conseil étudiant à son école secondaire.

Soo Hyun croit que les femmes sont capables de faire tout ce que les hommes peuvent faire, et qu'elles devraient montrer au monde leurs talents et leur beauté.